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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v juliju 2017 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Cvetka Aupič:  
1.  Glede na pogovore z nekaterimi občani jo zanima kako je s stanjem zdravnikom v ZD Črnomelj. 
Ljudje težko čakajo svoje zdravnike, nimajo jih še izbranih, govorice so različne. 
 
ODGOVOR: 
Pojasnilo Zdravstvenega doma Črnomelj je razvidno iz  PRILOGE št. 1.  
 
Branislav Adlešič:  
1.  Prebral je pismo občanke glede pomanjkanja zdravnikov družinske medicine v ZD Črnomelj. 
 
ODGOVOR: 
Pojasnilo Zdravstvenega doma Črnomelj je razvidno iz  PRILOGE št. 1.  
 
V nadaljevanju podajamo informacijo o prispeli prijavi za podelitev koncesije za opravljanje javne 
službe na področju osnovne zdravstvene dejavnosti na področju splošne medicine v občini 
Črnomelj: 
Občina Črnomelj je na podlagi 42. člena Zakona o javno – zasebnem partnerstvu (Uradni list RS št. 
127/2006), drugega odstavka 9. člena Odloka o določitvi mreže javne zdravstvene službe na primarni 
ravni v Občini Črnomelj (Uradni list RS št. 59/2014), Odloka o predmetu in pogojih za podelitev 
koncesij za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti na področju splošne medicine v 
Občini Črnomelj (Uradni list RS št. 51/2016 - odlok), Zakona o zdravniški službi (Uradni list RS, št. 
72/06 – uradno prečiščeno besedilo, 15/08 – ZPacP, 58/08, 107/10 – ZPPKZ, 40/12 – ZUJF in 88/16 - 
ZdZPZD), 42. člena Zakona o zdravstveni dejavnosti (Uradni list RS, št. 23/05-UPB2, 23/08, 58/08-
ZZdrS-E, 15/08-ZPacP, 77/08-ZDZdr, 40/12-ZUJF, 14/13 in 88/16 - ZdZPZD)  ter obvestila 
Zdravstvenega doma Črnomelj št. 26/2017, z dne, 3.3.2017 – (vrnitev programa), objavila Javni razpis 
za podelitev Koncesije za opravljanje javne službe na področju osnovne zdravstvene dejavnosti na 
področju splošne medicine v Občini Črnomelj, ki je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 20/2017, dne, 
21.4.2017.  
Postopek izbire in podelitve vodi komisija, ki je bila imenovana s strani županje Občine Črnomelj na 
podlagi 19. člena Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje javne službe v 
osnovni zdravstveni dejavnosti na področju splošne medicine v Občini Črnomelj s sklepom št. 160-
7/2017-2 z dne, 18.4.2017. 
 Do roka za oddajo prijav, ki je bil 19.5.2017 do 11. ure, smo prijeli eno prijavo. Na podlagi popolne 
prijave smo v skladu z 42. členom Zakona o zdravstveni dejavnosti že pridobili pozitivno mnenje 
Zdravniške zbornice RS št.: 0141-9/2017-DI/5 z dne, 6.6.2017 in pozitivno mnenje Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje Slovenije št.: 014-54/2017-11 z dne, 5.6.2017.  
Dne, 27.6.2017, smo prejeli tudi sklep Ministrstva za zdravje št.: 0142-168/2017/4 z dne, 19.6.2017, s 
katerim soglaša s podelitvijo koncesije. 
Neposredno pred izdajo odločbe o izbiri in podelitvi koncesije mora komisija v nadaljevanju, na 
podlagi 3. točke 58. člena Zakona o javnem zasebnem partnerstvu, stranko, na ustni obravnavi, 
seznaniti s potekom postopka in uspehom v postopku, ter ji določiti rok, ki ne sme biti daljši od 15 dni, 
da poda svoje pripombe.  
Na podlagi vsebine predmetnega javnega razpisa in prvega odstavka 10. člena Odloka, se bo v 
primeru podelitve koncesije, le – ta podelila za dobo 20 let in se bo opravljala v naslednjem obsegu; 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2006-01-3076
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-0455
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-2482
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-5581
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700


53% tima splošne ambulante v socialno varstvenem zavodu Doma starejših občanov Črnomelj in  47% 
tima splošne ambulante v prostorih Zdravstvenega doma Črnomelj. Komisija bo končno poročilo o 
podelitvi koncesije podala takoj po podpisu koncesijske pogodbe.  
 
Informacijo pripravil: Jože Migalič, OU 
 
2. Upokojenko iz stanovanjskega bloka na Cankarjevi ulici moti znesek na računu Komunale Črnomelj 
in sicer 13 eur, ki jih mora plačati za priključnino. Občinski svet prosi, da to sproži naprej (na 
parlament ali vlado), da odlok spremenijo.  
 
ODGOVOR:  
V skladu z Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen komunalnih storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb (Uradni list RS, št. 87/2012 in 109/2012) je poleg lastne cene storitve javne 
službe potrebno obračunati tudi omrežnino kot strošek infrastrukture same.  Uredba v 17. členu 
določa, da se v večstanovanjskih stavbah, v katerih posamezne stanovanjske enote nimajo 
obračunskih vodomerov, omrežnina obračuna za premer najmanjšega priključka DN 20 (mm) oz. s 
faktorjem F = 1 za vsako stanovanjsko enoto.  
Pri nekaterih večstanovanjskih objektih je ta sprememba (pravilnik pred uredbo je določal faktor 
omrežnine po premeru priključka na vodomeru večstanovanjskega objekta, npr. pri DN 50 je F = 10, 
pri DN 80 je F =  33,33, kar se je razdelilo med vse stanovanjske enote v objektu), pomeni večje 
plačilo omrežnine (v navedenih primerih torej več kot 10 stanovanjskih enot na priključku DN 50 ali 
več kot 33 stanovanjskih enot na priključku DN 80.    
Uredbo je sprejela Vlada RS in tako občine kot upravljavci infrastrukture nimajo pristojnosti za njeno 
spremembo. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Anica Želježnjak:  
1.  Kdaj in na kakšen način se bo pričela obnova Kidričeve ulice (iz katere smeri)?  
 
ODGOVOR:  
Za rekonstrukcijo Kidričeve ulice smo po javnem razpisu, objavljenem 1. marca 2017, v začetku junija 
končno podpisali pogodbo z izbranim izvajalcem CGP d.d. Uvedbo v delo smo opravili 14. junija 2017. 
Izvajalec je skladno s pogodbo dolžan v roku 8 dni pripraviti terminski plan izvedbe, pri čemer mu je 
bilo na uvedbi v delo pojasnjeno, da naročnik zaradi dostopnosti do osnovne in srednje šole 
pričakuje, da se bodo dela od Viniške ceste do uvoza k srednji šoli izvedla do 1. septembra. Vsa dela 
se naj bi zaključila do 31. oktobra 2017.   
V petek, 23. junija 2017 smo imeli  sestanek z vodstvi ustanov in lastniki trgovin v ulici in predstavili 
okvirni terminski plan izvedbe del, po katerem je predvideno, da se 1. del ulice od Viniške c. do bara 
Gušt izvede d dveh mesecih (do 1. septembra), 2. del od tu naprej pa do konca oktobra 2017. 
O omejitvah dostopa in obvozih smo pred pričetkom del obvestili tudi lastnike stanovanjskih objektov 
v ulici in okolici, ki bo lahko obremenjena zaradi povečanega prometa.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Franc Ivanušič:  
1.  Območje mejnega prehoda na Vinici naj bi prilagodili z dodatnim voznim pasom za težja tovorna 
vozila. Pred kratkim je bilo pri ogledu mostu čez reko Kolpo ugotovljeno, da ga načenja zob časa, zato 
so tamkajšnji krajani upravičeno zaskrbljeni o smotrnosti gradnje dodatnega voznega pasu. Občina bi 
morala zato pritiskati na ministrstvo za čimprejšnjo aktiviranje obvozne poti po Vinici. 
 
 



ODGOVOR: 
Od Direkcije RS za infrastrukturo – DRSI smo na našo vlogo z 30. maja 2017 prejeli Poročilo ZAG – 
Zavod za gradbeništvo Slovenije, št. P 0412/17-620 z 12. 4. 2017 o Oceni varnosti mostu NM0141 čez 
Kolpo v Vinici (slovenski del). Celotno poročilo je na voljo na občinski upravi.  
Iz zaključka poročila lahko povzamemo, da je most iz vidika trajnosti v zelo slabem stanju, zato je 
veljavnost analize varnosti na prometno obtežbo največ 6 let. Ker pa so preiskave betona in armature 
pokazale, da so glavni nosilci mostu močno armirani, omejitve prometne obtežbe niso potrebne. ZAG 
torej ugotavlja, da trenutno omejitve obtežbe na mostu niso potrebne, je pa nujno pristopiti k 
celoviti sanaciji in preprečiti nadaljnje propadanje mostu. Upravljavca slovenskega dela mostu, DRSI, 
bomo na vseh sestankih opozarjali na to potrebo, da ne bi prišlo v naslednjih letih do  omejitev 
prometne obtežbe oziroma dovoljene skupne mase vozil. 
V projektu južnega dela 3. razvojne osi je v 3. delu od Črnomlja jug do Hrvaške pri Vinici predvidena 
izgradnja novega mostu čez Kolpo. Za ta del se državni prostorski načrt – DPN še ne izdeluje, ker na 
meddržavni komisiji ni določena lokacija mostu in še ni sprejet DPN za 2. del od Malin do Črnomlja 
jug in MMP Metlika.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Leopold Perko:  
1. Občinski svet občine Črnomelj je konec leta 2014 sprejel Odlok o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu Kočevje. Kar nekaj ljudi je zainteresiranih za gradnjo na tem območju, vendar s 
postopki ne morejo pričeti, saj na tem območju ni niti osnovne infrastrukture. Kdo je dolžan 
zagotoviti osnovno infrastrukturo in kdaj to bo? 
 
ODGOVOR: 
V proračunih občine za leti 2017 in 2018 ni predvidenih sredstev za odkupe zemljišč in izgradnjo 
lokalne javne infrastrukture na območju Občinskega podrobnega prostorskega načrta – OPPN 
Kočevje. Odgovora, kdaj bodo zemljišča opremljena torej ne moremo podati. Prav tako ni 
predvidenih posebnih sredstev za dokončanje opremljanja z javno infrastrukturo v OPPN Pod gozdom 
in OPPN Drage II, kjer je na razpolago še nekaj zemljišč, tudi v lasti občine, na katerih je že možno 
graditi stanovanjske objekte. 
V dosedanji praksi je občina zagotavljala opremljanje stanovanjskih območij OPPN, pri čemer se je  
predhodno z lastniki zemljišč in objektov dogovorila za potrebne parcelacije in odkupe za javne 
površine ter služnosti za infrastrukturo, pa tudi za sofinanciranje opremljanja z njo.  
V kolikor so lastniki zemljišč v OPPN zainteresirani za gradnjo ali prodajo zemljišč za gradnjo, imajo 
možnost sami ali preko Upravne enote Črnomelj izvesti komasacijo zemljišč, v okviru katere bi občina 
v javno dobro pridobila potrebne površine za ceste in ostalo javno infrastrukturo, sama zemljišča za 
gradnjo objektov pa bi ostala v privatni lastnini. 
Opremljanje OPPN z javno infrastrukturo je možno tudi na osnovi urbanistične pogodbe, po kateri 
zainteresirani investitor zagotovi opremljanje z javno infrastrukturo in stroške njene izgradnje 
vračuna v kupnino za posamezno lokacijo, zgrajeno javno infrastrukturo pa preda občini.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Kdaj bodo v sejni sobi mikrofoni?  
 
ODGOVOR: 
Mikrofoni v sejni sobi občine Črnomelj bodo predvidoma do seje OS v septembru 2017. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
 



Jože Veselič:  
1.  Današnji dnevni red je preobširen, zakaj ni bilo aprilske seje občinskega sveta, kaj je bil razlog?  
 
ODGOVOR:  
Odgovor je na sami seji podala županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Boris Gabrijan: 
1. Taborniški dom Marindol: Iz PISO je razvidno, da je 50 % lastnik taborniškega doma v Marindolu 
Zveza tabornikov Kranj, 50 % pa Občina Črnomelj, na podlagi pogovora s predstavnikom tabornikov 
pa naj bi bila zveza 51 % lastnik, KS Adlešiči pa 49 %. Gre za veliko posestvo, zato sprašuje kako se z 
njim gospodari, kakšne prihodke ima od tega občina oz. KS? V taborniški dom skozi leto pride 
ogromno gostov, vendar turistične takse ni pobrane nič. Kakšen je tu vpliv na gospodarjenje, se tega 
rešiti, če nihče od nas nič ne dobi ali kaj iz tega narediti? Očitno pa je zadeva zanima, ker taborniki 
investirajo naprej. Očitno jim ni težava 40.000-50.000 EUR nameniti za nakup zemlje, ki pa jo bi sicer 
mogoče kupil kakšen lokalni podjetnik. Sprašuje ali lahko Zveza tabornikov Kranj kupuje sama in 
koliko imamo prihodkov?   
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili Zvezo tabornikov občine Kranj in KS Adlešiči. Do priprave gradiva za sejo OS 
smo prejeli le odgovor Zveze tabornikov Kranj, ki je razviden iz PRILOGE št. 2.  
 
Anica Želježnjak:  
1. Na seji OS je bilo postavljeno vprašanje in tudi podan odgovor županje občine Semič glede 
delovanja ŠC Bela. Odbor za turizem in varstvo okolja je na svoji seji razpravljal  o delovanju smučišča 
Gače, ki pa glede na številne pripombe obiskovalcev v letošnji sezoni ni delovalo tako, kot bi bilo 
potrebno. Ker je Občina Črnomelj sofinancirala zagon smučišča na Gačah, odbor predlaga, da 
upravljavec, t.j. Smuk d.o.o. poda poročilo o delovanju smučišča s podatki o številu obiskovalcev, o 
učinkih vloženih sredstev, o številu brezplačnih vozovnic in ali so vse občine že prispevale svoje delež. 
 
ODGOVOR: 
Občina Semič je podpisnicam Sporazuma o sodelovanju pri izvedbi projekta Nujna sanacijska dela na 
smučišču Gače kot nosilka sporazuma poslala Poročilo o aktivnostih Občine Semič in ostalih občin 
Dolenjske, Bele krajine in občine Kočevje pri izvedbi navedenega projekta (PRILOGA 3) in Sezonsko 
poročilo smučišča TC Gače za sezono 2016-2017, ki ga je pripravil upravljavec, podjetje Smuk d.o.o. 
(PRILOGA 4).  
 
 




























































